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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:117 En översyn av indelningen i elprisområden

Sverige delades för ett tiotal år sedan in i fyra elprisområden. En förhoppning 
då var att prisskillnader skulle driva investeringar till områden med högre priser 
och på så sätt få bort de problem och brister som funnits. Man kan nu tio år 
senare konstatera att detta inte fungerat. Tvärtom har situationen för södra 
Sverige blivit mer ansträngd, framför allt påskyndat av regeringsbeslut.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att se över och/eller slopa indelningen i elprisområden?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00


